
Styrelsemöte 240229 

 

Närvarande: Bengt Dexe, Per Nilsson, Kerstin Mortier (suppleant), Majvi 

Nilsson, Sigbritt Gärd (tj.g suppleant) och Marie-louise Hägneryd 

 

Ekonomi: Är fortsatt u.a. Det finns ett underskott på 900 jämfört med i fjol men 

detta beror på att körersättning debiterats på detta räkneår i st f föregående.  

Bankärendet är klart och det finns nu en fullmakt med 2 namn, Bengt Dexe och 

Majvi Nilsson. 

 

För kännedom: Nästa styrelsemöte den 18 april kl 10 30. Klubbmästerskapet är 

den 24/4 och sekreteraren sätter upp lapp i hallen. Årsmöte i Göingeserien är 

den 10 maj och Bengt Dexe och ML Hägneryd deltar. Frågor till detta möte 

handlar om matchdagar och flera klubbar har önskemål om andra matchdagar 

såsom tisdag och torsdag. Vidare finns frågeställning om vilka som får tillhöra 

seriespelet och vi anser att man ska ha fyllt 60 år och vara pensionär hel eller 

deltid.  

 

SISU: Det framkommer att om man är medlem i PRO och deltar i ngn form av 

social aktivitet kan vi få en liten intäkt på 50:-/person. Detta ska då rapporteras 

in på idrott on line.  Göran Andersson har erbjudit sig att föra lista över detta 

och vi  bestämmer att bjuda in SISU för mer information. 

 

Klubbens årsmöte  är den 17 maj och M-L sätter upp info och anmälning om 

detta  Anmälningstiden går ut den 13/5. Det diskuterades om att lottringarna 

har ökat i pris och hur vi ska hantera detta. Festkommittén får arbeta med 

denna fråga. 

 

Gamla tröjor: tidigare modell tröjor finns kvar och det är svårt att nya 

medlemmar köper dessa. Vi bestämmer att ta upp detta på årsmötet och sälja 

ut för reducerat pris. 



 

Träning: Dexe har pratat med Hans som avböjer då han tränar annan klubb just 

nu. Bengt Dexe kommer att jobba vidare med frågan och meddela på hemsidan.  

Nästa möte den 18 april 

 

Vid protokoll 

 

_____________________ _________________________ 

Bengt Dexe Ordf.  Marie-Louise Hägneryd Sekr. 

 

 


